


﹡ 价值管理 ﹡
浙江省绿色信贷与产业结构优化的灰色关联分析 刘思艺（1）
老白干酒并购丰联酒业财务绩效研究 张国富 等（4）
城市轨道交通站点空间布局模式探析 翁志刚（7）
公路运输与区域经济的相关性及其促进其发展的措施 原晓明（10）
企业并购绩效研究 王妍 等（13）
建设工程施工现场安全监控系统功能需求与管理 孙帅（16）
如何提高脱硝运行的经济性 周光秋（19）
杭州迎亚运绿化专项工程的成本管控研究 鲁亦楠 等（22）

“互联网+”时代的测绘地理信息企业人力资源管理创新研究

吴敏（25）
公路工程设计优化管理研究 尚雪仁（28）
电力施工企业产值与组织绩效关系研究 祝凤清 等（31）
县域国土空间生态修复规划设计 杨楠 等（34）
武汉市老旧小区海绵化改造策略研究 宗香 等（38）
ESG理念下丽珠集团绩效研究 李蓓（41）
输电线路工程环境影响及其防治措施 张军 等（44）
房地产企业抗风险能力评估指标体系构建与实证研究 赵庆锋（47）

﹡ 价值链•供应链 ﹡
统计分析方法在数据库精准营销中的应用 蔡雨薇（50）

﹡ 功能载体创新 ﹡
路面不平度统计特性的改进 高雄（53）
大跨桁架监测点优化布置研究 张捷 等（56）
非开挖定向钻穿越技术在水利工程中应用关键技术

李光亮 等（59）
预制梁台座及存梁枕设计技术研究 俞嵩（62）
污水厂扩建工程主体结构施工技术研究 谭博文 等（65）
钢结构作业平台设计及施工工艺研究 汪鸿江（68）
穿墙式底轴驱动翻板钢闸门止水型式设计研究 王祖祥（71）
一种智能鞋底清洁机的设计研究 钱伟龙 等（74）
国产多功能聚合物重旦单丝纺牵联合机综述 满晓东（77）
复杂工况下地下厂房三维动力响应特性及安全评价

张立君 等（81）
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基于多孔介质模型的污水过滤器有限元分析 陈维标（85）
矿山井下安全监控系统的研究与实现 王雨（88）
浅埋偏压隧道注浆长管棚施工技术研究 刘忠磊（91）
氦气纯度低导致 PVD腔室冷泵异响问题的分析方法 武学伟 等（94）
筏板基础大体积混凝土施工质量控制 蔡汶翰（97）
无导梁 108m钢桁梁跨越既有铁路拖拉施工技术 王振东（101）
大断面隧道机械化施工作业技术研究与应用 王志杰（104）
人员闸门通道升降底板的结构设计 赵英超 等（107）

﹡ 价值应用 ﹡
基于 SRP模型的云南省生态脆弱性评价及驱动力分析 李晨 等（110）
基于 ISM的 BIM技术提升建筑工业化应用影响因素分析 李宜君（113）
区域 BIM政策力度发展评价研究 王仕林 等（116）
C海洋石油基地加水岸电工控系统设计要素与应用效果分析 田振江 等（119）
无人机倾斜测量技术在自然资源一体化建设中的应用 骆延青 等（122）
基于机器视觉的 SMB全自动锡膏印刷技术研究 李海玉（125）
高海拔寒区隧道冻胀力影响因素分析 杨自强 等（128）
高海拔寒区隧道防排水技术与措施研究 李鹏杰 等（131）
绿色施工在 10kV配电网外电源工程中的运用 张运华 等（134）
基于微信小程序的医院医疗设备管理系统设计与实现 谭明亮 等（137）
基于 BIM+RFID的超高层铝模全生命周期应用研究 张烈霞 等（141）
倾倒式崩塌 PFC数值模拟研究 胡丁文（145）
水平管流中水合物颗粒运移和沉积数值模拟 冯明（148）

﹡ 工业工程 ﹡
基于人因工程的生产现场改善 郭春东 等（151）

﹡ 理论综述 ﹡
核电取水卷塞卷载及海生物保护综述性研究 陈鸿毅 等（154）
四川省农业低碳经济效率分析 舒缨婷 等（157）
磷化技术研究现状及展望 陈仙凤 等（160）
页岩气开发外部环境影响分析 李明（163）
碳标签制度对中国竹制品企业出口的影响与对策研究 翁夏燕 等（166）
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VALUE MANAGEMENT
1 Grey Correlation Analysis of Green Credit and Industrial Structure Optimization in Zhejiang Province LIU Si-yi
4 Study on the Financial Performance of Laobaigan Liquor's Merger and Acquisition of Fenglian Liquor ZHANG Guo-fu，et al.
7 Analysis on Spatial Layout Mode of Urban Rail Transit Stations WENG Zhi-gang
10 Correlation between Highway Transportation and Regional Economy and Measures to Promote Its Development YUAN Xiao-ming
13 A Study on the Performance of Mergers and Acquisitions WANG Yan，et al.
16 Functional Requirements and Management of Safety Monitoring System in Construction Site SUN Shuai
19 How to Improve the Economy of Denitration Operation ZHOU Guang-qiu
22 Study on Cost Control of Greening Project for the Asian Games in Hangzhou LU Yi-nan，et al.
25 Research on Human Resource Management Innovation of Surveying and Mapping Geographic Information Enterprises in the "Internet+"
Era WU Min

28 Research on Optimization Management of Highway Engineering SHANG Xue-ren
31 Research on the Relationship between Output Value and Organizational Performance of Electric Power Construction Enterprises

ZHU Feng-qing，et al.
34 Planning and Design of Ecological Restoration of County Land Space YANG Nan，et al.
38 Study on the Sponge Transformation Strategy of Old Residential Areas in Wuhan ZONG Xiang，et al.
41 Performance Research of Lizhu Group under the ESG Concept LI Bei
44 Environmental Impact of Transmission Line Engineering and Its Prevention Measures ZHANG Jun，et al.
47 Construction and Empirical Research of Real Estate Enterprise Anti-risk Ability Evaluation Index System ZHAO Qing-feng

VALUE CHAIN·SUPPLY CHAIN
50 Application of Statistical Analysis Method in Database Precision Marketing CAI Yu-wei

FUNCTION CARRIER INNOVATION
53 Improvement of Statistical Characteristics of Pavement Roughness GAO Xiong
56 Research on Optimal Layout of Monitoring Points for Large-span Truss ZHANG Jie，et al.
59 Application of Trenchless Directional Drilling Crossing Technology in Hydraulic Engineering LI Guang-liang，et al.
62 Research on Design Technology of Precast Beam Pedestal and Beam Storage Sleeper YU Song
65 Study on Construction Technology of Main Structure of Sewage Plant Expansion Project TAN Bo-wen，et al.



68 Research on Design and Construction Technology of Steel Structure Platform WANG Hong-jiang
71 Design and Research on Sealing Type of Steel Gate with Wall-through Bottom Shaft Driving Flap WANG Zu-xiang
74 Design and Research of an Intelligent Sole Cleaner QIAN Wei-long，et al.
77 Review of Domestic Multifunctional Polymer Heavy Denier Monofilament Spinning and Drawing Machine MAN Xiao-dong
81 3-Dimensional Dynamic Response and Safety Assessment of the Underground Powerhouse under Complex Loading Conditions

ZHANG Li-jun，et al.
85 Finite Element Analysis of Mud Collector Based on Porous Media Model CHEN Wei-biao
88 Research and Implementation of Mine Underground Safety Monitoring System WANG Yu
91 Study on Construction Technology of Grouting Long Pipe Shed in Shallow Buried Eccentric Pressure Tunnel LIU Zhong-lei
94 Analysis Method for Abnormal Noise of PVD Chamber Cooling Pump Caused by Low Purity of Helium WU Xue-wei，et al.
97 Quality Control of Mass Concrete Construction for Raft Foundation CAI Wen-han
101 Dragging Construction Technology of 108m Steel Truss Beam without Guide Beam Crossing Existing Railway WANG Zhen-dong
104 Research and Application of Mechanized Construction Technology for Large Section Tunnel WANG Zhi-jie
107 Structure Design of Personnel Airlock Channel with Lifting Bottom Plate ZHAO Ying-chao，et al.

VALUE APPLICATION
110 Ecological Vulnerability Assessment and Driving Forces Analysis of Yunnan Province Based on SRP Model LI Chen，et al.
113 Analysis of Influencing Factors of BIM Technology to Improve Construction Industrialization Application Based on ISM LI Yi-jun
116 Research on Evaluation of Regional BIM Policy Development WANG Shi-lin，et al.
119 Analysis of Design Elements and Application Effect of Industrial Control System of Supplying Water and Shore Power of "C" Offshore
Oil Service Base TIAN Zhen-jiang，et al.

122 Application of UAV Tilt Measurement Technology in the Integration of Natural Resources LUO Yan-qing，et al.
125 Research on SMB Full-automatic Solder Paste Printing Technology Based on Machine Vision LI Hai-yu
128 Analysis of the Influencing Factors of Frost Heave Force in Cold Region Tunnels with High Altitude YANG Zi-qiang，et al.
131 Research on Technology and Measure for Waterproof and Drainage of Tunnel in Cold Region with High Altitude LI Peng-jie，et al.
134 Application of Green Construction in Power Supply Project Outside 10kV Distribution Network ZHANG Yun-hua，et al.
137 Design and Implementation of Hospital Medical Equipment Management System Based on WeChat Applet TAN Ming-liang，et al.
141 Application Research of BIM+RFID Technology in Aluminum Formwork Engineering of Super High Building ZHANG Lie-xia，et al.
145 Study on PFC Numerical Simulation of Toppling Collapse HU Ding-wen
148 Numerical Simulation of Hydrate Particle Migration and Deposition in Horizontal Pipe Flow FENG Ming

IE
151 Production Site Improvement Based on Human Factors Engineering GUO Chun-dong，et al.

THEORETICAL REVIEW
154 Preliminary Study of Impingement and Entrainmen of Water Intake of Nuclear Powerplants and Marine Organism Conservation

CHEN Hong-yi，et al.
157 Low-carbon Economy Efficiency of Agriculture in Sichuan Province SHU Ying-ting，et al.
160 Research and Prospect of the Phosphating Technology CHEN Xian-feng，et al.
163 Analysis on the Impact of Shale Gas Development on Ecological Environment LI Ming
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WENG Xia-yan，et al.
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